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Jednání školské rady dne 29.11.2023 
 
 
Účastníci: Ing. Tereza Nehasilová, doc. Jakub Jirsa, PhD., Jana Švédová, Mgr. Marie 
Bloudková, Zuzana Cejpková, Mgr. Adéla Drobečková (dále uváděny iniciály) 
 
Omluveni:  
 
Hosté:  
 
Program: 
 

1) Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2022/2023 
2) Školní a klasifikační řád školy 
3) Podněty rodičů, žáků, pedagogického sboru 
4) Různé 

 

 
 

Bod č. 1: Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2022/2023 

Ředitelka ZŠ předložila školské radě Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2022/2023. 

Hlasování: 

pro:  6 proti:  0 zdržel se: 0 

 

Školská rada schvaluje Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2022/2023. 

 
Bod č. 2: Školní a klasifikační řád školy 

Ředitelka ZŠ předložila školské radě Školní a klasifikační řád školy. 

 

Diskuze: 

AD se dotázala, jestli škola eviduje fenomén nápoje Prime. Zástupkyně školy odpověděly, že 
ped. sbor dostal pokyn situaci monitorovat a v případě užívání žáky pracovat s třídou 
individuálně. Školská rada žádá, aby se tímto ped. sbor zabýval. 
MB upozornila na změnu ve školském řádu oproti původnímu návrhu, která rozšiřuje zákaz 
použití mobilního telefonu z 1. stupně na oba stupně.  
 
Hlasování: 
 
pro:  6 proti:  0 zdržel se: 0 
 
Školská rada schvaluje školní a klasifikační řád. 
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Bod č. 3: Podněty rodičů, žáků, pedagogického sboru 
 
TN podala info o úpravě otevírací doby knihovny, o participativní tvorbě zadání úprav prostor 
kolem budovy ZŠ.  
Zástupkyně rodičů vznesly dotaz na zabezbečení přechodu na nádraží. TN informovala o 
jednání se Správou železnic. 
Padl dotaz na možnost odemykání branky ke škole dřív než v 7:40. 
TN přednesla podnět na založení spolku rodičů. Z diskuze vzešlo, že založení je obtížné a 
běh na delší trať. Školská rada se bude podnětem ještě zabývat. 
 
 
Bod č. 4: Různé 
 
Příští jednání školské rady se koná ve středu 6.3. od 17 hod ve sborovně základní školy. 
Změna termínu je možná. 
 
 
Zapsala: Tereza Nehasilová 
 
 
 
Ověřili: 


